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Til beboerne i Møllevænget & Storgaarden 

Afdelingsmøderne 

Siden sidste Nyhedsbrev, er der blevet afholdt 
afdelingsmøder i de forskellige afdelinger. Der 
har generelt været en positiv stemning på afde-
lingsmøderne og vi møder ikke så megen util-
fredshed og kritik som vi tidligere har oplevet. 
 
På nuværende tidspunkt har vi 7 afdelinger uden 
afdelingsbestyrelse, hvorfor vi i organisationsbe-
styrelsen har besluttet, at disse afdelinger vil bli-
ve repræsenteret af et medlem fra organisations-
bestyrelsen. 
 
De udpegede medlemmer af organisationsbesty-
relsen vil ikke fungere som afdelingsbestyrelse, 
men være en kontakt til inspektør og lokalkon-
tor, hvis der skal igangsættes opgaver i afdelin-
gen. 
 

Det er ALTID en fordel, at hver enkelt afdeling 

har sin egen afdelingsbestyrelse til at repræsen-

tere afdelingen. Vi opfordrer derfor beboere i 

disse afdelinger til at stille op på næste ordinære 

afdelingsmøde.  

Sammenlægning 

Boligorganisationen Møllevænget & Storgaar-
den består i dag af 52 afdelinger, heraf er der en 
institution og et garageanlæg. De øvrige 50 afde-
linger er beboelsesafdelinger.  Den mindste afde-
ling (afdeling 40) består af 3 lejemål, hvor den 
største afdeling (afdeling 28) har 207 lejemål. I 
gennemsnit er der 52 lejemål pr. afdeling i Møl-
levænget & Storgaarden. 
 
Som et led i arbejdet med at blive mere effektive 
i Møllevænget & Storgaarden, er organisations-
bestyrelsen og administrationen begyndt at se på, 
hvor det eventuelt kan være hensigtsmæssigt at 
sammenlægge afdelinger. 
 
Derfor er vi i færd med at afholde en række mø-
der for afdelingsbestyrelser og beboere. 
 
Til de første møder har vi indkaldt afdelingsbe-
styrelserne fra de enkelte områder, som f.eks. 
Østbyen, Jennumparken, Midtbyen og så videre, 
blot for at give en orientering om vore tanker, og 
hvilke forhold, der gør sig gældende i forbindel-
se med en sammenlægning. 
 
På nuværende tidspunkt har der været yderligere 
møder med afd. 16, 17, 20 og 21 vedrørende 
sammenlægning, ligesom der også har været mø-
de med afd. 27, 28, 51 og 56. 
 
Når vi har fået de forskellige forhold belyst, skal 
det ud til beboerne, som så skal tage endelig be-
slutning omkring en eventuel sammenlægning på 
et afdelingsmøde. 
 

E-syn 

Beboerne har i den seneste tid kunne opleve per-
soner, der tager billeder af bygningerne i Nord-
byen og Jennumparken. 
 
Dette sker i forbindelse med digitalisering af 
bygningerne og boligerne i Møllevænget & Stor-
gaarden. 
 
Formålet er, at Møllevænget og Storgaarden er 
ved at etablere elektronisk syn af lejlighederne.  



Repræsentantskabet 

Da repræsentantskabet er boligorganisationens 
øverste myndighed, skal eventuelle afdelings-
sammenlægninger også godkendes her. Der vil 
muligvis blive behov for ændringer i vore ved-
tægter.  
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Beboer i Møllevænget & Storgaarden 

Organisationsbestyrelsen 

Til slut ønskes 

alle en god 

sommer. 

Molokker og rotter 

Bor du i en afdeling med molokker og synes du 
vores område fortsat skal være præsentabelt og 
fri for rotter? 
 
Lader du dine børn gå ned 
med affald? - så tjek op på, at 
affaldet også kommer helt 
ned. Sorter dit affald. Hvis vi 
er gode til, at sortere vores 
affald, så bliver der mere 
plads i vores molok til restaf-
fald.  
 
Derudover er det også til gavn for miljøet. Da 
Randers kommune startede projektet op med sor-
tering af affald i molokker, vandt Møllevænget 
& Storgaarden´s afd. 28 prisen for det boligom-
råde, der var bedst til at sortere, hvilket vi er me-
get stolte af. 
 
Der er brugt ca. 300.000 kr. de sidste 2 år på be-
kæmpelse af rotter. Hvis ikke vi som beboere 
kan håndtere vores eget affald, vil projektet al-
drig lykkes. 

MS Goes Green 
Som mange sikkert har be-
mærket, har miljø og klima 
været og er stadig, det store 
samtaleemne i offentligheden. 
 
Møllevænget & Storgaarden 
vil naturligvis ikke være uden 
for i denne forbindelse. Vores Visionsgruppe er 
derfor gået ind i miljøkampen, hvor vi vil kom-
me med forslag til, hvordan Møllevænget & 
Storgaarden’s fremtidsvisioner kan blive mere 
”grøn”.   

Helhedsplaner og Infrastruktur 
I efteråret ansøgte Bysekretariatet om midler til 
infrastrukturændringer i Jennumparken i stil med 
det projekt, som netop er afsluttet i Glarbjerg-
vejområdet. 
 
I foråret fik vi så bevilliget 39.700.000,00 kr. til 
infrastrukturændringer i Jennumparken. Vi har 
ikke selv fået hele beløbet, da Lejerbo også har 
nogle enkelte boliger i området. 
 
Efter sommerferien bliver der nedsat en Styre-
gruppe, som tager sig af den videre proces. 

E-mail 
For at vi nemt, hurtigt og miljøvenligt kan kom-
munikere med vores beboere, vil vi meget gerne 
have så mange som mulige af jer registreret med 
e-mail i administrationen. Da du allerede har re-
gistreret din e-mail, hjælper det naturligvis ikke 
at opfordre dig til at kontakte administrationen, 
men du kan opfordre din nabo til at kontakte ad-
ministrationen, hvis han eller hun har en e-mail, 
der ikke er oplyst. 


